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Interpelacja

ProszQ o informacjq dotyczqcq ilo6ci uczni6w w poszczeg6lnych szkolach
podstawowych podzialem na klasy oraz szkolach gimnazjalnych ijrednich dla kt6rych
organem prowadzqcym jest gmina miasto Wloclawek. proszq o informacjq na temat
planowanych iloici klas w poszczeg6lnych rodzajach szk6l oraz uczni6w w klasach.
I jak te plany majE siq z programem wyborczym Pana Prezydenta.

f^/a{an'h''

Wfoclawek 10.03.2017

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydenta Miasta Wlocfawek

Jaroslaw Chmielewski

Radny Rady Miasta

Wfocfawek
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